Greenwich Village and the East Village

Greenwich Village and the East Village have always been at the centre of New york`s excitement. Both have been places for people with different and creative ideas. Both have an active nightlife with plenty of bars, restaraurants and clubs. 

In the early 1900s the charm Greenwich Village attracted bohemians - writers and artists. By the 1920s, the streets of the Village were filled with other peole, curious to see how these odd Villagers lived. The artists and writers began moving out, some to the East Village. Today, the Village has many elemets : students attending New York University ; an active jazz scene; and in Washington Square - it`s centre - street performers, police. Drug dealers, joggers, roller skates, and just about everyone else. 

When bohemiams moved to the East Village 1920s, they found an area similar to the Lower East Side. There were many immigrants, much dirt and grime. The East Village has changed very little. Over the years it has been a centre for many movements - for the beat poets of the 1950s, the hippies of the 1960s, and, more recently, for New York`s punk scene. 

Перевод текста: Greenwich Village and the East Village

Гринвичская Деревня и Восточная Деревня всегда были в центре Нью-Йорка `s волнением. И были места для людей с различными и творческими идеями. И имейте активную ночную жизнь с большим количеством брусков, restaraurants и клубов. 

В начале 1900-ых очарование Гринвичская Деревня привлекла богемцев - авторов и художников. К 1920-ым, улицы Деревни были заполнены другим peole, любопытны, чтобы видеть, как эти нечетные Сельские жители жили. Художники и авторы начали съезжать, некоторые к Восточной Деревне. Сегодня, Деревня имеет много elemets : студенты, посещающие нью-йоркский Университет ; активная джазовая сцена; и в Вашингтонском Квадрате - этом `s центр - уличные исполнители, полиция. Торговцы наркотиками, бегуны, катания на роликах, и примерно все остальные. 

Когда bohemiams перемещался в Восточные 1920-ые Деревни, они нашли область подобной Более низкому Ист-Сайду. Было много иммигрантов, много грязи и грязи. Восточная Деревня изменилась очень немного. За эти годы это был центр многих движений - для бивших поэтов 1950-ых, хиппи 1960-ых, и, позже, для Нью-Йорка `s сцена панка.

